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突破與創新 | Exciting Changes
 

弟兄姊妹平安！首先祝福大家新春蒙恩、身體健康、每天都充滿了平安
喜樂！
 
病毒可能難阻我們，但神的工作卻不斷的突破與創新
回顧——彩虹工程2021年的新改動：
 
*西雅圖總部：電子月報以視頻取代文字分享。感謝主預先知道彩虹工程
發展的需要，於是一開始就為我們準備了聰明能幹、勤奮上進、刻苦耐
勞、忠誠可靠的影音同工Ricky 和他背後全力支持他的另一半，謙卑溫
柔、漂亮賢惠又善解人意的Tina，過去一年，我們有目共睹，Ricky 在
視頻製作上，包括編輯、選材、設計與剪接的技術上不斷進步，以驚人
的速度成長，精益求精，別具創意地為大家每月推出國內服務對象的感

人生命故事或是彩虹工程的最新活動.... 閱讀更多
 
 
Happy New Year!  I wish you God’s blessings of good health, peace, and joy!
 
Although the virus limited everyone’s activities, it couldn’t limit God nor His work through RM.  I’d like to share exciting changes in
2021.
 
First, in January we began using video instead of just text on our monthly e-newsletters.  Praise the Lord for Ricky, a smart,
capable, hard-working, loyal, and reliable A-V co-worker and his better half Tina, who is humble, kind, understanding, and fully
supportive.  Ricky made continuous progress in video productions, including graphic design and editing.  He creatively launched
touching life stories from our field and the latest activities of RM.... Read More

 

 

報告 Announcements
 
 
我們已經在一月底前把所有捐助者2021年的奉獻收據，以電郵或一般郵寄方式寄出；倘若您還沒有收到，請馬上通知我
們，並清楚注明電郵或住址，我們很樂意重新把奉獻收據寄給您。
All 2021 donation receipts were sent by email or regular mail by the end of January. If you have not received it, please
notify us and clearly indicate your email or street address. We will be more than happy to re-send the receipt to you.
 
 
請注意彩虹工程的網址已經更新為 www.RMissions.org，歡迎大家瀏覽，認識、支持並參與我們服務中國特殊需要孩子
與家庭的事工。謝謝！
Please note that our website has been changed to www.RMissions.org. You are welcome to visit us to get to know
more about our ministry serving special needs children and their families in China. Thanks!
 
 
本月月禱會將於2月22日(週二)7:30-8:30pm 在網上舉行，歡迎出席。
You are welcome to join our online monthly prayer meeting, 2/22 Tuesday 7:30-8:30pm. Thank you!
 
 

可以通過在AmazonSmile購物來增加對 Rainbow Missions的捐款
當您在AmazonSmile購物，亞馬遜公司便會捐款給彩虹工程。
請支持我們，在AmazonSmile購物 !
Increase donations for Rainbow Missions by AmazonSmile
When you shop at AmazonSmile, Amazon will donate to Rainbow Missions. Please support us every time you
shop! https://smile.amazon.com/ch/51-0539619 
 
 

Tithe.ly慈善網上捐款服務 
我們最近與專為慈善機構提供網上捐款服務的Tithe.ly合作，歡迎大家在手機下載他們的應用程式 https://
www.youtube.com/watch?v=WEwzoVSgVsc 作網上捐款。謝謝！
Recently we have partnered with Tithe.ly, a digital giving tool for charitable organization. Please feel free to download
their app at https://www.youtube.com/watch?v=WEwzoVSgVsc and donate with your mobile phone. Thank you.
  
 

 配合捐款計劃 Boeing's Matching Fund Program 
彩虹工程已在波音公司配合捐款計劃中。若您是波音公司的員工，請透過此捐款計劃來幫助我們事工的發展。您可從以
下兩種途徑捐款﹕
   - 配合捐款﹕波音公司會根據您所捐獻的數額而將相同的數額捐獻至彩虹工程。
   - 義工時數﹕若您在彩虹工程當義工 ( 如步行籌款、籌款晚會、辦公室工作等。)，波音
     公司將捐獻 $10/小時。
Rainbow Missions is qualified to enter Boeing's matching fund program. If you are a Boeing emoloyee, please consider
helping us by using Boeing's corporate matching program. There are two ways you can do this:
       
  - Matching Donations. For every dollar you donate, Boeing will contribute a dollar.
  - Volunteer Hours. When you volunteer at RM(helping out with program like 
                                  Walkathon, Fundraising dinner, office work etc...), Boeing will donate
                                  $10/hour.
 

 FIND US

       
 

| (206)-734-7000 
彩虹工程是2005年創立的501(c)(3) 非牟利機構，我們以神的愛服務中國殘障兒童和他們的家庭。

 
Rainbow Missions is a 501(c)(3) non-profit organization established in 2005. We serve children with disabilities and their families in

China with God’s love. 
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